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Pitanje postavljeno Upravi za neizravno oporezivanje: „Budući da je Uprava za neizravno 

oporezivanje izuzela robe u vrijednosti od 85.000 KM, kako navode mediji, interesira me koja 

je daljnja sudbina izuzete robe i hoće li ta roba propasti negdje u hangarima i na kraju imati 

deset puta manju vrijednost nego što je to sada?“ 
 


